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INTERPELACJA 

                                        
  Wnioskuję o podjęcie działań mających na celu uporządkowanie 

rozkładów jazdy przewoźników prywatnych w obrębie Miasta Gorlice. 

 

Mieszkańcy Gorlic i Powiatu są zbulwersowani faktem, że na 

większości przystanków  brak jest rozkładów jazdy prywatnych 

przewoźników. Miasto w zamian za udostępnianie tym podmiotom 

możliwości korzystania z przystanków powinno podjąć starania mające na 

celu poprawę jakości usług świadczonych przez firmy przewozowe tj. 

obowiązkowe umieszczanie aktualnych rozkładów jazdy, jeśli zaś leży to w 

gestii Zarządcy drogi, zwrócenie się z prośbą do ZDW i GDDK i A, aby 

jako Instytucje odpowiedzialne zwróciły się  w tej sprawie do firm 

przewozowych.  

Nadmieniam, że z przystanków poza młodzieżą, korzysta wiele osób 

starszych, które na próżno szukają informacji o odjazdach autobusów. 

Podobną interpelację składałam w marcu 2015 r. choć wybiegałam 

jak widać w daleką przyszłość wspominając o zintegrowaniu rozkładów w 

jeden przejrzysty rozkład, a w następnej kolejności o stworzeniu 

elektronicznego systemu pasażerskiego. 

Mam nadzieję, że doczekamy się nowoczesnego  systemu informacji 

pasażerskiej, jednak do tego czasu proszę, aby Miasto dołożyło wszelkich 

starań, by zapewnić mieszkańcom  korzystającym  z komunikacji  łatwy 

dostęp do informacji. Powinno być to priorytetem zarówno dla firm 

przewozowych jak i Miasta, gdyż jak mówi powiedzenie „jak nas widzą tak 

nas piszą”, a z przystanków korzystają  zapewne ``i turyści odwiedzający 

nasze Miasto. 
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